
 

ZAPISNIK 

 

s 11. sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada Samobora, održane u prostorijama DVD-

a Bobovica, Bobovica 20, 17. siječnja 2024. godine. 

Početak sjednice u 19:00 sati 

Sjednica je sazvana pismenim putem s priloženim Dnevnim redom. 

 

Prisutni: Željko Koščica, Mladen Žitković, Snježana Barbić, Mihael Babojelić, Ivan Fresl, Stjepan 

Bošković, Željko Mahović, Željko Viko, Tomislav Slamar, Željko Mesić, Tomislav Jurec, 

Damir Svinjarić, Marijan Oslaković, Martin Hasanović, Vlado Cvitković, Zdenko Jednar, 

Mario Horvat, Krunoslav Makarun. 

Opravdano: Josip Gunčić, Damir Domin 

Odsutni: Željko Kupres 

Ostali prisutni: Alan Šintić, Saša Štajnkler, Božo Planinčić 

Zamjenik predsjednika Tomislav Slamar otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne članove 

Predsjedništva te potvrdio da na sjednici dovoljan broj članova Predsjedništva i da Predsjedništvo 

može donositi pravovaljane odluke. 

 

 

Zamjenik predsjednika Tomislav Slamar predložio je slijedeći; 

 

DNEVNI RED 

 

1. Izvanredna sjednica Skupštine Vatrogasne zajednice Grada Samobora 

- Termin i mjesto održavanja 

- Kandidacijski postupak: 

o Kandidacijska komisija 

o Rok za dostavu kandidatura 

2. Razno 

Jednoglasno je usvojen dnevni red. 

 

AD 1.)  Izvanredna sjednica Skupštine Vatrogasne zajednice Grada Samobora 

Tomislav Slamar, termin i mjesto održavanja Skupštine moj prijedlog je da se to riješi čim prije, 

zbog aktivnosti svih DVD-a. Prijedlog je da 26. siječnja održimo izvanrednu sjednicu skupšine 

održana s jednom točkom izbor predsjednika zajednice. Hoće li se netko ponuditi mjesto 

održavanja Skupštine? Možda da održimo u Javnoj? 



Ako nema drugog prijedloga dajem prijedlog da se skupština održi 26.siječnja u 19:00 sata u JVP 

Grada Samobora. 

Kandidacijski postpak, odrediti komisiju  i rok. 

Kndidacijska komisija: 

Damir Svinjarić, predsjednik 

Renato Hribar, član 

Ivan Fresl, član 

Tomislav Slamar, dajem prijedlog na glasanje.  

Jednoglasno je usvojena kandidacijska komisija i termin održavanja izvanredne Skupštine. 

Tomislav Slamar, rok za dostavu kandidatura predlažem postupak dostave do 24. siječnja 2024. 

godine do 12:00 sati. 

Jednoglasno je usvojen prijedlog dostave kandidata do 24. siječnja 2024 godine do 12:00 sati. 

 

Tomislav Slamar, mi bi sada trebali između sebe ako postoji kandidat predložiti kandidata, ako 

bude jedna ide glasanje dal ima većinu i taj bude kandidat predsjdnik predsjedništva, ako će biti 

više mormao provesti glasanje. 

Tomislav Slamar, pozivam vas da predložite kandidata 

Željko Koščica, na sjednici izvršnog odbora došli smo do zaključka da se predložili predsjednika 

DVD-a Bobovice Zdenko Jednara. 

Tomislav Slamar, dao bi na glasanje prijedlog predsjedništva za kandidaturu za predsjednika 

Zdenka Jednara, te Zdenko slažete li se? 

Zdenko Jednar, prije sam se premišljao da ne al na kraju me nešto ponukalo da se kandidiram te 

prihvaćam kandidaturu. 

Zdenko Jednar,  ukratko se predstavio. 

Tomislav Slamar, ima li drugih prijedloga? Ako nema idemo na glasanje 

Tomislav Slamar, tko je da za prijedlog predsjedništva bude Zdenko Jednar. 

Većinom glasova  (18 za ,1 suzdržan) za kandidata predsjedništva za predsjednika 

Vatrogasne zajednice grada Samobora izabrn je Zdenko Jednar. 

Tomislav Slamar, riješili smo što nam Statut nalaže na skupštini će biti jedna točka i u koliko bude 

više kandidata ide se na tajno glasanje 

 



 

 

 

AD 2.) Razno 

Zdenko Jednar, pitanje je bilo budučnost zajednice, budučnost bude kako si mi svi odlučimo, svi 

donosimo planove rada i tako ćemo raditi. Svako tjelo mora izvršavati zadače koji mu daje neko 

tijelo. Kap koja me prelomila je okrugli stol od DVD-a Samobor. Nemojmo raditi samo sebi 

spačku. Idemo pomoć jednim drugima. Moje mišljenje je to se tko ne radi. 

 

Tomislav Slamar, Božo Planinčić je  poslao zamolbu za prisustvovanje na sjednici te mu dajem 

riječ. 

 

Božo Planinčić, hvala na što ste mi dali riječ, treba nova cisterna za prijevoz vode zašto nebi 

probali napraviti da svi voze vodu ko ima mogućnosti, da svako zasluži - to je prijedlog.  

Drugo pitanje i na zapovjedništvo smo dobili mail za okrugli stol, ako se organizra okrugli stol 

čemu stavljati zamjenika i gradonačelnicu. Ako nemožemo sami počistiti to je meni bezveze i nije 

u redu. 

 

Tomislav Slamar, tematska je sjednica predsjednišva, na slijedečoj sjednici to predložite kada bude 

novi predsjednik. Aktivirajte  to pitanje. 

 

Željko Mesić, mail koji je došao predsjedništvo je institucija koja  je prozvana te da se mi kao 

predsjedništvo očitujemo. Predsjedništvo bi trebalo imati stav. 

 

Mladen Žitković, odluke o problematici razvoja i smjera trebale donositi na legalnim tjelima 

zajednice, skuštinu, predsjedništvo, zapovjedništvo te unutar tih organizacija može sazvati 

tematska sjedne i neka tamo bude problematika samoborskog vatrogasca gdje se može dati 

prijedloge. Mislim da je o pravi  put, ovako je to paralelna  vlast, te to nije prvi puta od  DVD-a 

Samobor.  

 

Željko Koščica, tko nanosi štetu ugledu može ići na stegovni sud.  

 

Tomislav Slamar, s obzirom da je takva situacija neznam do skupštine  moj stav je da ne reagiramo. 

Ima još nekog pod raznom? Dao bi riječ  Željku Koščici. 

 

Željko Koščica, s obzirom da sam dao ostavku, vi znate da sam ja spreman donositi doluku bez 

kakva je bila. Iza odluke i dalje stojim. Htio bi da se razjasni, imao sam pritisak da ne štima 

zapovjednik, zapovjedništvo, imali smo različita mišljenja. Ono što je dovelo do toga da se nešto 

poduzme jedino rješenje je bilo da ima povjerenje, statutom zamjenik zapovjednika sam popiso 

kavu s  Dominom gdje je  prihvatio da će biti zapovjednik, da je to tako mogli ste vidjeti na 

zapovjedništvu nikome  drugome ja to nisam reko  niti nikome od vas nisam rekao da glasate tako 

i tako. Sam način nije bilo jasno ono je bila odluka ne glasanja činjenica je da je Domin išao u 

Grad, zato je i tržena stanka. Nažalost do sada se politika nije mješala al sada se mješa, meni je 

rekao Burić da vozilo ide u javnu i da će se onda dodijeliti. Za javu smo dosta napravili držite se 



svojih odluka i odluku koju donosite  budite ustrajni. Na kraju bi iskoristio priliku zahvaliti tajniku 

što me pratio i zapovjednik nije bio loš, bilo je više dobrih stvari nego loših. Zahvalio bi se svim 

članovima predsjedništva, mislim da nismo ni jednu odluku doneseli jednoglasno nije bilo 

preglasavanja, želim zajedncii puno uspjeha. 

 

Tomislav Slamar, Željku Koščici ćemo se zahvaliti naknadno s ovim sjednica predsjedništva 

završava. 

 

 

 

Sjednica završila u 19:58  sati. 

 

 

 

 

 ZAPISNIČAR       ZAMJENIK PREDSJEDNIKA 

 

 Renato Hribar , v.r.         Tomislav Slamar , v.r. 
 

 

 

 

 

Sjednica snimljena  pod brojem: 170124_001 

 

 

 


